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Χωρίς αποτέλεσμα έληξε η τρίωρη συνάντηση της αντιπροσωπείας του ΠΦΣ με τον
Υπουργό Ανάπτυξης Κώστα Χατζηδάκη. Οπως τόνισε ο πρόεδρος του ΠΦΣ Κυριάκος
Θεοδοσιάδης διαπιστώθηκε πλήρης διάσταση απόψεων. "Ο κ. Χατζηδάκης αντιμετωπίζει το
φάρμακο ως οποιοδήποτε εμπόρευμα .Η δική μας άποψη είναι ότι τα φαρμακα, είτε
αποζημιώνονται είτε όχι απο τον ΕΟΠΥΥ, είτε συνταγογραφούνται είτε όχι, είναι φάρμακα"
Στα φάρμακα δεν ισχύει το λαϊκό ρητό "ολίγον έγκυος" είπε ο πρόεδρος του ΠΦΣ
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